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Protokół Nr IV/2024 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 26 czerwca 2024 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:30, zakończono o godzinie 15.30 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru IV/25/2024  do IV/39/2024 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum pozwalające                                    

na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 20 Radnych.  

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad powołany został Radny Mirosław Godlewski.        

 

Ad. 3 

Proponowane zmiany do porządku obrad: 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z II i III sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
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7. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Miejskiej Ostróda za 2023 r. 

8. Debata nad raportem. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostróda wotum zaufania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Ostróda za 2023 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Ostróda za 2023 

rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostróda 

na lata 2024-2030. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników OSP. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Ostróda do dokonywania 

zmian w uchwale budżetowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom 

Ukrainy.  

16. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2023 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta 

Ostróda umowy partnerstwa, dotyczącej wspólnie wykonywanego zadania polegającego  

na ustawieniu i opróżnianiu koszy z odpadów komunalnych, usytuowanych w pasach 

drogowych ulic powiatowych na terenie miasta Ostróda. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta 

Ostródy. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w obrębie 8 m. Ostróda przy ul. Jana Pawła II, oznaczonych w ewidencji gruntów nr działek 

123/2 i 123/4 oraz 122/7. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów  

nr działek 93/4, położonej w obrębie 6 m. Ostróda przy ul. Mazurskiej.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, w trybie bezprzetargowym, 

kolejnych umów dzierżaw na czas oznaczony do 5 lat. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej  

w ewidencji gruntów nr działek 86/8 oraz nr 86/1, położonej w obrębie 4 m. Ostróda przy  

ul. Polnej.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonych  

w ewidencji gruntów nr działek 294/9 oraz nr 294/8, położonych w obrębie 9 m. Ostróda  

przy ul. Piastowskiej.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej  

w ewidencji gruntów nr działki 51/2, położonej w obrębie 9 m. Ostróda  

przy ul. Henryka Sienkiewicza, na rzecz użytkownika wieczystego.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Ostródy w obszarze G75 UZ  

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego południowej części miasta 

Ostródy w obszarze US 13. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Miejskiej Ostróda. 

27. Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej. 
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Radna Anna Rutkiewicz, złożyła wniosek o zdjęcie punktu 22 z porządku obrad.  

Głosowanie nad wnioskiem: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 1 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

 

Radna Anna Rutkiewicz, złożyła wniosek o zdjęcie punktu 23 z porządku obrad.  

Głosowanie nad wnioskiem: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 1 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zawnioskował o przeniesienie punktu 17 porządku 

obrad, jako punkt 12 (wg. nowej numeracji). 

Głosowanie nad wnioskiem: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

 

Radny Mariusz Bojarowski, zaproponował rozszerzenie porządku obrad o punkt: „Stanowisko 

Rady Miejskiej” w sprawie postępowania dotyczącego zagospodarowania Cypla 

Pauzeńskiego. 

Głosowanie nad wnioskiem: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 
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Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z II i III sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Miejskiej Ostróda za 2023 r. 

8. Debata nad raportem. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostróda wotum zaufania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Ostróda za 2023 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Ostróda za 

2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta 

Ostróda umowy partnerstwa, dotyczącej wspólnie wykonywanego zadania 

polegającego  

na ustawieniu i opróżnianiu koszy z odpadów komunalnych, usytuowanych w pasach 

drogowych ulic powiatowych na terenie miasta Ostróda. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2030. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników OSP. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Ostróda do dokonywania 

zmian w uchwale budżetowej w celu realizacji zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy.  

17. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2023 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta 

Ostródy. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w obrębie 8 m. Ostróda przy ul. Jana Pawła II, oznaczonych w ewidencji gruntów nr 

działek 123/2 i 123/4 oraz 122/7. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów  

nr działek 93/4, położonej w obrębie 6 m. Ostróda przy ul. Mazurskiej.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, w trybie bezprzetargowym, 

kolejnych umów dzierżaw na czas oznaczony do 5 lat. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej  

w ewidencji gruntów nr działki 51/2, położonej w obrębie 9 m. Ostróda  

przy ul. Henryka Sienkiewicza, na rzecz użytkownika wieczystego.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Ostródy w obszarze G75 UZ  

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego południowej części 

miasta Ostródy w obszarze US 13. 
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24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Miejskiej Ostróda. 

25. Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie postępowania dotyczącego zagospodarowania 

Cypla Pauzeńskiego. 

26. Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z II i z III sesji Rady Miejskiej. 

 

Brak uwag do protokołów. 

Głosowanie nad protokołem z II Sesji Rady Miejskiej: 

- „Za” – 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

 

Głosowanie nad protokołem z III Sesji Rady Miejskiej: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił sprawozdanie oraz przedstawił 

prezentację do sprawozdania.  

Radny Sebastian Radzimiński, poprosił o przesłanie dokumentów dotyczących utworzenia 

skateparku.  

Radny Stanisław Orzechowski, zapytał o zadanie modernizacji boisk sportowych, zakres 

planowanych inwestycji, renowację budynku przy ul. Sienkiewicza 15, poprawę infrastruktury 

drogowej na terenie Ostródy.  

Radna Anna Monist, odniosła się do inwestycji przy ul. Sembrzyckiego. Jakie są plany 

dotyczące zagospodarowania budynku Szkoły Podstawowej nr 4.  

Radny Czesław Najmowicz, odniósł się do porozumienia w sprawie basenu.  
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Dariusz Struk, zapytał o sprawę stawiania masztu 5G oraz o plany dotyczące „bunkra”.  

Radny Stanisław Orzechowski, zaapelował by w trakcie procesu inwestycyjnego była 

wystosowana opinia Zespołu ds. dostępności architektonicznej, cyfrowej i informatyczno – 

komunikacyjnej w Urzędzie Miejskim w kontekście dostosowania inwestycji dla osób 

niepełnosprawnych.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, odpowiedział na pytania Radnych odnośnie 

sprawozdania.  

 

Ad. 6 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski odczytał pisma, które wpłynęły do Biura 

Obsługi Rady. 

 

Ad. 7 

Przedstawienie raportu o stanie Gminy Miejskiej Ostróda za 2023 r. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił Raport o stanie Gminy Miejskiej Ostróda.  

 

Ad. 8 

Debata nad raportem. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Beniamin Krawczyk, w raporcie brakuje informacji 

o młodzieży w naszym mieście. Na początku kadencji Młodzieżowej Rady Miasta 

przeprowadziliśmy badania ankietowe, wynikło z nich brak miejsca do spędzania czasu dla 

młodzieży. Jesteśmy w trakcie projektu finansowanego w ramach funduszu młodzieżowego. 

Spadek liczby mieszkańców z roku na rok maleje. Jaką mamy strategie by tego uniknąć. 

Spada liczba uczniów w szkołach. Mamy bardzo zdolną młodzież w Ostródzie, bardzo dobrze 

poszły egzaminy 8-klasisty. Propozycja z mojej strony by zaangażować bibliotekę                                  

do współpracy tworzenia miejsca do spędzania czasu wolnego dla młodzieży. Brak 

dodatkowych zajęć dla młodzieży. Niewykorzystany potencjał samorządów szkolnych. 

Propozycja stworzenia młodzieżowego zespołu przy Centrum Kultury. Spada nam liczba 

turystów, należy podjąć działania, by tego uniknąć.   

 

Agnieszka Karłowicz, w raporcie brakuje podsumowania, brakuje części związanej z lokalnym 

biznesem, propozycja powstania Rady Biznesu w Ostródzie. Brakuje raportu z ochrony 

środowiska, powinna być informacja o wyciętych drzewach, posadzonych drzewach, 

dokładnych pomiarach. Przebudowa Alei Lipowej, należy przemyśleć inwestycję, jest                         

to dziedzictwo narodowe. Nie zatracajmy w tym mieście tego co jest naturalne, cenne. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, liczba ludności zmniejsza się w szybkim 

tempie. Powinniśmy się zastanowić jak zatrzymać ten proces oraz jak urealnić kształt miasta. 

Musimy rozpocząć debatę nad tym co zrobić by mieszańców Ostródy było więcej.  

Radny Sebastian Radzimiński, odniósł się do Rady Osiedla Grunwaldzkiego. O 25% spadła 

nauka j. angielskiego i j. niemieckiego. Skupmy się na klasach językowych. Nie ma 

reprezentacji Młodzieżowej Rady na wydarzeniach w Ostródzie.  

Radna Anna Monist, pogratulowała wystąpienia Beniaminowi Krawczykowi. Radni przychylają 

się do zmian w formie raportu o stanie miasta. Radna zapytała dlaczego honoruje się 

absolwentów szkół ostródzkich, a nie ma informacji jak wypadły szkoły w 2023 roku. Radna 

odniosła się do ankiet Centrum Kultury w zakresie potrzeb mieszkańców. Nie mamy realizacji 

tych ankiet. Brakuje nam współpracy z miastami partnerskimi. Ta współpraca  była bardzo 

słaba. W raporcie brakuje informacji o miejscach schronienia.  

Radny Dariusz Struk, odniósł się do spotkania w sprawie demografii w mieście. W raporcie 

była informacja, że w 2035 r. Ostróda będzie miastem emerytów. Młodzież powinna                            

się rozwijać, należy wejść we współpracę z organizacjami pozarządowymi. Ostróda była 

ciemnym miastem, gaszono światła. Płace w urzędzie i jednostkach są bardzo niskie.  

Radny Jarosław Borzuchowski, odniósł się do artykułu nt. zasadności przyznania wotum 

zaufania. W raportach brakuje właściwej infrastruktury w mieście. Należy zająć się kładką nad 

torami, pomostem sędziowskim. Miasto musi dbać o elementy infrastruktury. Nie robiono 

bieżącego remontu, na tą chwilę obiekt nadaje się do rozbiórki.  

Radny Stanisław Orzechowski, przychylił się do osób zabierających głos w debacie. Musimy 

pomyśleć jak rozwiązać problem jakości życia mieszkańców. Należałoby poprawić 

infrastrukturę ścieżek rowerowych. Zwrócił uwagę na współczynnik wyliczenia sprzedaży 

biletów autobusowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odniósł się do usytuowania Rady Osiedla 

Grunwaldzkiego, nie zebrała się grupa inicjatywna wyrażająca chęć utworzenia tej rady. Były 

podejmowane działania ze strony urzędu miasta.  

Radny Mariusz Bojarowski, zestawienie samo liczb może prowadzić do wyciagnięcia omylnych 

wniosków. Jesteśmy centrum administracyjnym, miasto powinno mieć większe przychody                    

z turystyki. Na komisjach należy wypracować propozycje do nowego raportu.  

Radny Kamil Krzyżanowski, odniósł się do budżetu obywatelskiego. Mówi się ze jest co robić 

w Ostródzie, bo odbywa się wiele ciekawych rzeczy. Kwestie budżetu obywatelskiego 

realizowały zadania naszego miasta. Na Placu 1000-lecia były ograniczone środki budżetowe.  

Radny Czesław Najmowicz, należy korzystać ze środków zewnętrznych.  

Radny Dariusz Bujak, zauważył zaskakujący wzrost zadłużenia. Zapytał o działania bądź 

wizje, nie zwiększając zadłużenia gminy.   
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Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, dziękuje za uwagi, w dużej mierze debata nad 

samym raportem zamieniła się w ciekawą dyskusję na temat Ostródy. W moim pokoleniu, 

bardzo wiele osób opuściło Ostródę. To jest problem każdego miasta wielkości Ostródy. 

Zgadzam się by na bieżąco pracować nad raportem, np. na komisjach. Nie jestem zadowolony 

z raportu jako dokumentu. Będziemy pracować, by w przyszłym roku był lepszy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, podziękował, za debatę.  

 

Ad. 9  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostróda wotum zaufania. 

Radna Anna Rutkiewicz, Klub Radnych „Ostróda OdNowa” będzie głosować „za” podjęciem 

uchwały. 

Radny Ryszard Kowalski, Klub Radnych „Koalicja Obywatelska” będzie głosować „za” 

podjęciem uchwały. 

Radny Mariusz Bojarowski, Klub Radnych „Dobro Wspólne” będzie głosować „za” podjęciem 

uchwały. 

Radny Marek Gołębiewski, Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”  będzie głosować „za” 

podjęciem uchwały. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/25/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

Ostróda wotum zaufania została podjęta.  

 

Ad.10  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Ostróda za 2023 rok. 

 

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, omówiła procedurę uchwalenia tej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Bojarowski, odczytał uchwałę RIO w sprawie 

opinii z wykonania budżetu.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 18 Radnych 

file://///rutkiewicz
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- „Przeciw” - 2 Radnych 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/26/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Ostróda za 2023 rok 

została podjęta.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Ostróda                 

za 2023 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Bojarowski, odczytał uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie.  

Radny Dariusz Struk, odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Ostróda. 

Radny Ryszard Kowalski, Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej będzie głosować                                   

za udzieleniem absolutorium. Obecny Burmistrz nie może ponosić konsekwencji działalności 

swojego poprzednika.  

Radna Anna Rutkiewicz, powiedziała, że Klub Radnych „OstródaOdNowa” będzie głosować 

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Bojarowski, absolutorium dotyczy poprzedniego 

Burmistrza, dlatego Klub Radnych „Dobro Wspólne” nie udzieli absolutorium. 

Radny Stanisław Orzechowski, nawet jak nie przyjmiemy absolutorium to nie będzie miało 

wpływu na referendum. Klub Radnych „Prawicy” podejmie indywidualnie decyzje i każdy 

będzie głosować według swojej opinii.  

Radny Jarosław Borzuchowski, odniósł się do praktyk poprzedniej kadencji, gdzie nie było 

udzielane absolutorium. Jest to pole do dyskusji, ja się wstrzymam od głosu w tym punkcie.  

Radny Dariusz Struk, przedstawił opinie Komisji Rewizyjnej, opinia jest pozytywna.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski odczytał projekt uchwały: 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 12 Radnych 

- „Przeciw” - 2 Radnych 

- „Wstrzymało się” -6 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 
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Uchwała Nr IV/27/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Ostróda za 2023 rok została podjęta.  

 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zdaje sobie sprawę jak trudne było to głosowanie. 

Wotum zaufania dostałem od wszystkich Państwa za co bardzo dziękuję. Jest to bardzo wielki 

gest zaufania z Państwa strony.  

Skarbnik Miasta Ostróda Wioletta Palmowska, w imieniu wszystkich pracowników urzędu 

miejskiego, chciałabym powiedzieć, że ze względu na to kto jest burmistrzem staramy się 

pracować i realizować zadania jak tylko jest to możliwe.  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta 

Ostróda umowy partnerstwa, dotyczącej wspólnie wykonywanego zadania 

polegającego na ustawieniu i opróżnianiu koszy z odpadów komunalnych, 

usytuowanych w pasach drogowych ulic powiatowych na terenie miasta Ostróda. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski omówił projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/28/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Burmistrza Miasta Ostróda umowy partnerstwa, dotyczącej wspólnie wykonywanego 

zadania polegającego na ustawieniu i opróżnianiu koszy z odpadów komunalnych, 

usytuowanych w pasach drogowych ulic powiatowych na terenie miasta Ostróda została 

podjęta.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2030. 

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, omówiła projekt uchwały.  

Radny Ryszard Kowalski, zapytał o przetarg na ul. Sienkiewicza.  

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, w pierwszej kolejności zadanie musi być wprowadzone 

do WPF.  
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Radny Ryszard Kowalski, zapytał czy będzie konieczne ogłoszenie przetargu na nowo. Dwie 

firmy złożyły oferty.  

Kierownik Biura Zamówień Publicznych Karol Żurański, wytłumaczył w jaki sposób ogłaszany 

jest przetarg. Jest to normalna procedura.  

Głosowanie nad autopoprawką: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/29/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Ostróda na lata 2024-2030 została podjęta.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024. 

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, omówiła projekty uchwał.  

Brak dyskusji w punkcie. 

Głosowanie nad autopoprawką nr 1: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowanie nad autopoprawką nr 2: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 
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Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/30/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda 

na rok 2024 została podjęta.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników OSP. 

Brak dyskusji w punkcie. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/31/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników OSP została podjęta.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Ostróda do 

dokonywania zmian w uchwale budżetowej w celu realizacji zadań związanych                            

z pomocą obywatelom Ukrainy.  

Brak dyskusji w punkcie.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/32/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta 

Ostróda do dokonywania zmian w uchwale budżetowej w celu realizacji zadań związanych       

z pomocą obywatelom Ukrainy została podjęta.  
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17. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2023 rok. 

Dyrektor MOPS Ewa Zarycińska, omówiła sprawozdanie z działalności MOPS.  

Radni Rady Miejskiej zapoznali się ze sprawozdaniem.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta 

Ostródy. 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, projekt uchwały daje nam szanse by nie powstawały 

w przyszłości sytuacje, gdzie mieszkańcy maja o coś „pretensje”. Do 2025 roku Rada uzyska 

narzędzie w postaci wpływu na to co się dzieje.  

Radny Ryszard Kowalski, Komisja Rozwoju, Budżetu i Gospodarki Komunalnej złożyła 

wniosek o przygotowanie przez Wydział Geodezji i Gospodarki Przestrzennej podziału na 

kwartały Ostródy w celu uaktualnienia planu przestrzennego zagospodarowania terenu. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/33/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego miasta Ostródy została podjęta.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonych w obrębie 8 m. Ostróda przy ul. Jana Pawła II, oznaczonych w ewidencji 

gruntów nr działek 123/2 i 123/4 oraz 122/7. 

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał o kształt działek i jakie skutki przyniesie sprzedaż  tych 

działek. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Nowicka, kształt działek 

jest przypadkowy , jak każdej innej działki. Sprzedaż jest z inicjatywy właścicieli. Decydować 

będzie cena ustalona w licytacji.  

Radny Mariusz Bojarowski, zapytał czy działki zostaną scalone i jakie jest przeznaczenie.  

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Nowicka, przeznaczenie 

jest usługowe, a czy będzie scalona to zależy od tego kto wygra przetarg.  
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Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 15 Radnych 

- „Przeciw” - 3 Radnych 

- „Wstrzymało się” - 1 Radny 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/34/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonych w obrębie 8 m. Ostróda przy ul. Jana Pawła II, oznaczonych                      

w ewidencji gruntów nr działek 123/2 i 123/4 oraz 122/7 została podjęta.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów  

nr działek 93/4, położonej w obrębie 6 m. Ostróda przy ul. Mazurskiej.  

Brak dyskusji w punkcie. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 15 Radnych 

- „Przeciw” - 1 Radny 

- „Wstrzymało się” - 3 Radnych 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/35/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

prawa użytkowania wieczystego zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej                           

w ewidencji gruntów nr działek 93/4, położonej w obrębie 6 m. Ostróda przy ul. Mazurskiej 

została podjęta.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, w trybie 

bezprzetargowym, kolejnych umów dzierżaw na czas oznaczony do 5 lat. 

Brak dyskusji w punkcie. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 
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Uchwała Nr IV/36/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie,               

w trybie bezprzetargowym, kolejnych umów dzierżaw na czas oznaczony do 5 lat została 

podjęta.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów nr działki 51/2, położonej w obrębie 9 m. Ostróda  

przy ul. Henryka Sienkiewicza, na rzecz użytkownika wieczystego.  

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał czy nie mamy wyboru podjęcia tej uchwały.  

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Nowicka, na ten moment 

powinniście Państwo podjąć tą uchwałę.  

- „Za” - 17 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 2 Radnych 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/37/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr działki 51/2, położonej w obrębie 9 m. 

Ostróda przy ul. Henryka Sienkiewicza, na rzecz użytkownika wieczystego została podjęta.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Ostródy w obszarze G75 UZ  

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego południowej części 

miasta Ostródy w obszarze US 13. 

Radny Stanisław Orzechowski powiedział, że prezes szpitala powinien przedstawić koncepcję 

rozbudowy szpitala.  

Radny Ryszard Kowalski, prezes szpitala Jacek Dudzin był na Komisji. Najpierw trzeba mieć 

gotowe zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Stanisław Orzechowski, uważam że zasadnym byłoby przedstawienie koncepcji co 

dokładnie będzie w tym miejscu. Będę głosował „za” podjęciem uchwały.  

Radny Dariusz Struk, mieliśmy kiedyś podobną sytuację z terenami przy szpitalu, stąd nasza 

dociekliwość.  

Radny Wojciech Legucki, nie będzie możliwe prowadzenie innej działalności jak służba 

zdrowia.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 
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- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/38/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Ostródy                  

w obszarze G75 UZ oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego południowej 

części miasta Ostródy w obszarze US 13 została podjęta.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Miejskiej Ostróda. 

Radny Sebastian Radzimiński, poddał bym pod rozwagę sprzedaż mieszkań w Ostródzie.  

Radny Kamil Krzyżanowski, zapytał o czas trwania umowy najmu lokali. W raporcie o stanie 

gminy widzimy zjawisko gdzie zmniejsza nam się liczba lokali w zasobach gminy. Dobrze 

byłoby przedyskutować kwestię sprzedaży mieszkań.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 14 Radnych 

- „Przeciw” – 2 Radnych 

- „Wstrzymało się” - 3 Radnych 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

 

Uchwała Nr IV/39/2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miejskiej Ostróda została podjęta.  

25. Stanowisko Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, odczytał treść stanowiska Radnych Rady Miejskiej.  

Głosowanie nad stanowiskiem: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów  

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Stanowisko zostało przyjęte. 
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26. Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady IV sesji Rady Miejskiej                   

w Ostródzie. Transmisja obrad IV sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 

 

Protokołowali:  

 

 

 

 

 

Zatwierdził:  


